
Verslag tweede bijeenkomst 
verbindingsgroep 
Stand van zaken 
3 mei: openbaar wording collegestukken over alle werkgroepen 
12 mei: informatie bijeenkomst in de Leeren Lampe 
17 mei: raadpleinsessie 
24 mei: raadsvergadering, waar het definitieve raadsbesluit wordt genomen 
 
Tot die tijd kunnen wij als werkgroep nog niet zo veel beginnen in de uitvoering, maar we kunnen al 
wel de coördinatie van de werkgroep verder uitwerken. 

Almere  
De tweede bijeenkomst van de werkgroep ‘Verbinding azc – Raalter samenleving’ vindt plaats na de 
excursie naar het azc in Almere. Een deel van de werkgroep was mee. Gevraagd werd om hun 
bevindingen/opvallende zaken naar aanleiding van de excursie: 
 

- Sportverenigingen vragen vaak een jaarcontributie, maar omdat vluchtelingen vaak korter dan 
een jaar in het AZC verblijven, is dit niet op te brengen. In Almere was men daarom met een 
strippenkaart systeem gaan werken.  

- De locatiemanager had een prachtig en goed verhaal, maar opvallend was dat op de vraag 
van burgemeester, wat men doet met de omgeving, buren enz. was het antwoord: ‘‘Niets’’. In 
Almere is er geen omwonenden overleg. Bij specifieke gevallen pakt de locatiemanager het 
gelijk op. Zo was er vanuit een kinderopvang in de buurt de vraag om meer informatie, omdat 
werknemers en ouders vragen hadden. De locatiemanager regelt in zo’n geval een informatie 
bijeenkomst. 

- Opvallend was de kleine oppervlakte per woonunit. De appartementen zijn 40 m2 voor acht 
personen. Dit bevestigt het belang van het organiseren van activiteiten buiten het AZC.  

- De locatie in Almere was dichter bij de voorzieningen, busvervoer enz.. De plek in Raalte ligt 
dan wel afgelegen.  

- Veel activiteiten worden niet op het terrein zelf georganiseerd maar juist erbuiten. Ook met als 
reden dat de asielzoekers dan van het terrein af zijn, wat de integratie bevordert.  

 

Inspirerende verhalen 

Berry Prins – Gemeentelijke projectleider AZC Harderwijk 
Hij kwam een verhaal vertellen vanuit de gemeente Harderwijk over het azc dat daar komt. Dit 
centrum komt midden in een woonwijk en heeft een capaciteit van 800 asielzoekers. Prins benadrukt 
zijn ervaring dat het erg belangrijk is om als gemeente, omwoners, en burgers met elkaar in gesprek 
te blijven en eerlijk en open tegen elkaar te zijn. 
 

Doeko Hekstra  - voorzitter Platform Welkom Vluchtelingen Harderwijk 
Naar aanleiding van een voorbereidend gesprek bij burgemeester met de mededeling we krijgen een 
azc met 800 vluchtelingen, is er vanuit diverse disciplines opgepakt om een platform op te richten.  
Dit platform is zelf sturend, en niet geïnitieerd door de gemeente. De gemeente financiert wel een 
stukje en wil altijd medewerking verlenen. Belangrijk is om persoonlijk belang uit te schakelen en in 
gezamenlijkheid en door het bundelen van krachten, de organisatie op te pakken.  
 

Khaled Makki 
Khaled Makki is een Syrische vluchteling, die ondertussen in Raalte woont. Hij is onderdeel van de 
werkgroep en kwam deze bijeenkomst zijn verhaal vertellen. Over de reis die hij heeft afgelegd en 
waarom hij is vertrokken. 



 

Op zoek naar kartrekkers 
Bibliotheek wil met het Taalpunt kijken hoe ze ook voor de komende vluchtelingen het Taalpunt 
kunnen gebruiken en inzetten. 
 
Landstede Welzijn wil ook graag krachten en expertise inzetten, maar vraagt hoe het beste te kunnen 
beginnen. 
 

Voorstel vervolg 
Alle werkgroepleden worden gevraagd om hun voorkeur voor een deelgroep (zie clustering) door te 
geven, dit kan per mail. Sommigen hebben hun voorkeur ook aan het eind van de bijeenkomst 
doorgegeven. 
 
Aan de hand hiervan wordt een indeling gemaakt en zal de gemeente het initiatief nemen om de 
deelgroepen de eerste keer per groep bij elkaar te brengen.  
 
Naast een coördinatie van de clusters is er ook een overkoepelende coördinatie nodig. Mensen die 
daar interesse voor hebben kunnen zich ook melden via vluchtelingen@raalte.nl en ook deze groep 
zal voor het eerst door de gemeente bij elkaar gebracht worden. 

Verslagen 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag van de vorige keer. Dit verslag zal dan ook naar de 
gemeenteraad worden gestuurd. Raadsleden zijn erg benieuwd hoe het gaat.  
Opgemerkt wordt dat het enthousiasme van deze groep ook naar buiten mag.  

Opmerking via de mail: 
Via de mail kwam het volgende initiatief waar we als werkgroep misschien iets mee kunnen:  
https://www.vluchtelingenwerkinbeweging.nl/  

mailto:vluchtelingen@raalte.nl
https://www.vluchtelingenwerkinbeweging.nl/
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